
Obec Vyšný Kazimír, Obecný úrad 57, 094 09 Vyšný Kazimír 
 

       Zápisnica 

                             zo zasadnutia OZ konaného dňa 2.10.2020 

 
 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  

 

Bod 1. Otvorenie - Rokovanie OZ otvoril a viedol Bc. Michal Duda starosta obce, ktorý privítal 

všetkých prítomných. Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 4, p. Ferčák sa 

ospravedlnil.  OZ je uznášania schopné. 

 

Bod 2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa  
 Za overovateľov zápisnice boli určení p. Slavomír Gajdoš a p. Ján Hričák. 

zapisovateľka Mgr. Katarína Baranová. 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Gajdoš, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesenia  - 

Starosta predniesol kontrolu uznesenia, skonštatoval, že uznesenie sa plní.  

 

Bod 4  Program rokovania OZ 

Pozvánka s programom bola doručená poslancom OZ v stanovenej lehote a bola uverejnená 

na webovom sídle obce aj na úradnej tabuli. Starosta vyzval k doplneniu alebo zmene návrhu 

programu. 

 

P. Obický navrhol doplniť do programu bod žiadosť firmy Seso – spol. s r.o. Vranov nad 

Topľou o odkúpenie navrhovanej parcely č. 274/14 o výmere podľa budúceho GP, ktorý bol 

odročený na OZ konanom dňa 25.6.2020. Starosta vysvetlil, že k tomuto bodu sa vyjadroval 

v bode „kontrola plnenia uznesenia“ na OZ 21.8.2020. 

 

Program OZ po doplnení: 

1./   Otvorenie 

2./   Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3./   Kontrola plnenia uznesenia 

4./   Schválenie programu rokovania 

5./   Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2020 

6./   Žiadosť o užívanie vodnej nádrže – rybník 

7./   Kuchynský odpad od 1.1.2021 – likvidácia obcou 

8./   Cenová ponuka na prekrytie zastavaných plôch na rybníku 

9./   Správa z finančnej kontroly č. 4,5/2020 

10./  Prerokovanie upozornenia prokurátora z vykonanej previerky na zhodnotenie stavu 

zákonností záväzných nariadení obce   

11./  Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2020  obce Vyšný Kazimír o vylepovaní volebných 

plagátov na verejných priestranstvách obce   

12./  Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy s prevádzkovateľom distribučnej sústavy (VSD)  



13./  Projekt na rozšírenie NN siete – chatová oblasť pri rybníku 

14./  Projekt na ovládanie čerpacej stanice a vodojemu – technologická elektroinštalácia 

15./ Žiadosť firmy Seso – spol. s r.o. Vranov nad Topľou o odkúpenie navrhovanej parcely č. 

274/14 o výmere podľa budúceho GP 

15./  Rôzne    

 

Hlasovanie: Za – 4 (Gajdoš, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 5 Plnenie rozpočtu za 1. polrok 2020 – 

Poslanci obecného zastupiteľstva obdŕžali na rokovanie plnenie rozpočtu obce  za 1. polrok  

2020, s ktorým boli vopred oboznámení.  Starosta obce spolu s pracovníčkou odpovedali na 

dotazy zo strany prítomných poslancov.  

 

Bod 6 -  Žiadosť o užívanie vodnej nádrže – rybník   

Starosta predložil žiadosť Richarda Hatalu, o prenájom rybníka na zimný lov pstruhov 

a usporiadanie pretokov v období od 15.10.2020 do 15.4.2021, za stanovených podmienok - 

zarybnenie rybníka na zimný lov  o hmotnosti 300 kg pstruha dúhového. Chytať budú 

spôsobom chyť a pusť. Ostatné náležitosti budú obsiahnuté v zmluve o užívaní vodnej nádrže. 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Gajdoš, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 7 –  Kuchynský odpad od 1.1.2021 – likvidácia obcou  

Od roku 2021 bude pre všetky samosprávy povinné vytvoriť podmienky a zabezpečiť triedenie 

a zber kuchynského biologicky rozložiteľného odpadu. Ak 100 % domácnosti v obci prehlási 

v čestnom vyhlásení, že si zabezpečia samé likvidáciu kuchynského biologicky rozložiteľného 

odpadu kompostovaním, obec nemusí zabezpečovať zber takéhoto odpadu. V opačnom prípade 

bude musieť obec zakúpiť nádoby na zber takéhoto odpadu, čím sa zvýšia náklady na zber 

odpadu. Preto vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k tomuto bodu. V rozprave všetci prítomní 

poslanci vyjadrili súhlas ísť cestou čestných vyhlásení.  Starosta vyzval poslancov na súčinnosť 

pri edukácii občanov čo sa týka likvidácie odpadu. 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Gajdoš, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 8 – Cenová ponuka na prekrytie zastavaných plôch na rybníku  

Starosta informoval prítomných poslancov, že na ostatnom obecnom zastupiteľstve sme zrušili 

v rozpočte položku „oprava objektov a areáli rybníka“. Avšak situácia sa zhoršuje, prší do 

rozvádzačov, vlhnú steny, preto je potrebné prekryť stavby na rybníku ešte v tomto roku, aby 

nedochádzalo k ďalším škodám na majetku. Keďže ušetríme na položke „oplotenie 

multifunkčného areálu“ a nebude sa  pravdepodobne v tomto roku realizovať výstavba altánku 

v areáli multifunkčného ihriska, keďže sú ešte všetky projekty nevyhodnotené na PPA, ušetríme 

na týchto položkách.  

Ponuka na materiál – 1562 €, práca – 1430 € - 143 m2. 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Gajdoš, Hričák, Ivanov, Obický) 



                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 9 Správa z finančnej kontroly č. 4,5/2020  

Starosta obce predniesol prítomným poslancom správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch 

finančnej kontroly č. 4/2020, č. 5/2020. 

 

 

Bod 10 Prerokovanie upozornenia prokurátora z vykonanej previerky na zhodnotenie 

stavu zákonností záväzných nariadení obce    
Starosta informoval poslancov, že  dňa 2.9.2020 bola v obci vykonaná prokurátorská previerka 

na zhodnotenie stavu zákonnosti všeobecne záväzných nariadení obcí o vyhradení miesta 

a o podmienkach na umiestnenie volebných plagátov na verejných priestranstvách. Keďže obec 

takéto VZN do dnešného dňa neprijala, Okresná prokuratúra Vranov nad Topľou podala 

upozornenie na účel odstránenia porušovania zákonov a ostatných všeobecne záväzných 

predpisov, ku ktorému došlo  v tomto prípade. 

 

 

Bod 11 Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2020  obce Vyšný Kazimír o vylepovaní 

volebných plagátov na verejných priestranstvách obce  
Na  základe upozornenia prokurátora obecný úrad vypracoval Všeobecne záväzné nariadenie 

č.1/2020  obce Vyšný Kazimír o vylepovaní volebných plagátov na verejných priestranstvách 

obce, ktorého návrh poslanci obdŕžali spolu s pozvánkou. 

 

Hlasovanie: Za – 4 (Gajdoš, Hričák, Ivanov, Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 12 Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy s prevádzkovateľom distribučnej sústavy 

(VSD)  
Zmluva bola zaslaná poslancom na preštudovanie e-mailom. Jedná sa o prevádzkovanie 

distribučnej sústavy v chatovej oblasti na rybníku. Projekt je vypracovaný, schválený VSD a je 

to zaradené do plánu práce. Pripojovací príspevok bude obec vyberať od majiteľov pozemkov 

a následne zaplatí VSD. Jediný problém je s p. Čudejkom, ktorý nepreberá zásielky a nevieme 

kde sa nachádza. Náklady s vypracovaním projektu, ktoré zaplatila obec budú refundované obci 

zo strany VSD po ukončení celého projektu, na základe žiadosti zo strany obce. 

- p. Obický – preštudoval zmluvu, zo zmluvy nie je jasné, čo presne bude obec platiť, zo zmluvy 

vyplýva, že budeme musieť riešiť terénne úpravy. 

- starosta – je tam pripojovací príspevok, ktorý povyberáme od majiteľov, všetko ide cez obecné 

pozemky. Jedinou prekážkou je potok, ale popod potok je chránička. 

 

Bod 13  Projekt na rozšírenie NN siete – chatová oblasť pri rybníku  
Tento bod bol prerokovaný už  v bode 12. 

 

Bod 14 Projekt na ovládanie čerpacej stanice a vodojemu – technologická 

elektroinštalácia  
Bol vypracovaný projekt na elektroinštaláciu do čerpacej stanice a vodojemu, ktorý rieši celú 

technológiu. Cena projektu je 500 €. V priebehu budúceho týždňa bude dokončená elektrina 

a potom sa začne tlačiť do systému voda. Avšak posunula sa armatúrna komora cca o 3 cm. 

Dodávateľ sa bráni tým, že ešte nie je urobený betónový múrik, ktorý armatúrnu komoru 



zafixuje. My takúto prácu teraz nepreberieme. Ale bol urobený tzv. bajpas v armatúrnej 

komore, kedy je možné napojiť sa napriamo. Žiadosť o kolaudáciu ešte nemôžeme podať, 

keďže nemáme ešte kompletné materiály, čo my nevieme ovplyvniť. Keďže kolaudácia sa bude 

týkať viac ako 50 ľudí, pôjde to verejnou vyhláškou, ktorá musí byť vyvesená 30 dní. 

- p. Obický položil otázku, či sa  jedná  o vadu nového alebo starého dodávateľa, na čo mu 

starosta odpovedal, že nového. 

- p. Obický – nehrozí nejaké riziko, keď sa nebude využívať vodojem, bude sa stíhať dopĺňať 

voda, prečo sa robil vodojem. 

Starosta – voda je zo Stariny, takže kvalita je garantovaná. Robili sme vodojem, lebo sme mali 

byť napojený na vodojem Merník – Čičava – Nižný Kručov, ale ten je o cca 12 m nižšie než 

horizont medzi obcami Čičava – Vyšný Kazimír. Voda bude stále pod tlakom. Práve tento 

systém zdokonalenia bol navrhnutý v novom projekte (bod 14). Pracuje sa teraz na 

porealizačnom zameraní, ktoré bude hotové na budúci týždeň. 

 

Bod 15 Žiadosť firmy Seso – spol. s r.o. Vranov nad Topľou o odkúpenie navrhovanej 

parcely č. 274/14 o výmere podľa budúceho GP  

- starosta informoval, že bol geodet vyznačiť hranice pozemku. Jedná sa o hrádzu – základy 

pod rybníkom, neodporúča poslancom odpredať tento pozemok. 

 

Hlasovanie: Za – 1 (Obický) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 3 (Gajdoš, Hričák, Ivanov) 

 

Bod 16 Rôzne 

 

- kontrola z Environmentálneho fondu na dotáciu z Environmentálneho fondu za rok 2019 dňa 

01.10.2020 na projekt:  „Vodovod v obci Vyšný Kazimír“ – kontrola účtovných dokladov + 

fyzická obhliadka – záver kontroly bez zistených nedostatkov 

 

- čo s dotáciou od PSK, keďže sa nemôžu konať v dôsledku epidemiologickej situácie 

hromadné podujatia. Starosta obce vyzval p. Obického, aby ako poslanec PSK zistil, čo 

s nevyčerpanými finančnými prostriedkami, aby interpeloval predsedu PSK, nech  bude daná 

možnosť subjektom, ktoré získali dotáciu v roku 2020 a nevyčerpali ju, aby ju mohli vyčerpať 

v roku 2021. P. Obický – pravidlá sa meniť nedajú, každý rok je schvaľovaná nová výzva na 

získanie dotácie, ale bude interpelovať predsedu PSK na zasadnutí zastupiteľstva PSK. 

 

p. Obický interpeloval starostu ohľadom varenia gulášu pre pracovníkov firmy Betpres. Kúpil 

sa stôl na stolný tenis, ako to ďalej pokračuje, pracovník Betpresu poškodil jarok pri rybníku, 

ako to bude starosta riešiť, zamestnanci firmy Seso upratujú parkovisko, ktoré nie je ich 

a kosia obecné pozemky. 

 

Starosta  - poslanci boli informovaní o varení gulášu na ostatnom zastupiteľstve, 

               - hrať stolný tenis chodia zatiaľ 4 do kultúrneho domu, mládež sa pridá v zime, 

               - poškodenie jarku má riešiť Slovenská správa ciest,     

               - parkovisko je obecný majetok, ale využíva ho firma Seso. 

 

 

 

 



p. Gajdoš – ako je to s elektrinou v rozšírenom intraviláne a prečo je značka „koniec obce“ 

osadená tak ako je 

starosta – elektrina je v riešení, značky dáva Slovenská správa ciest podľa databázy, nevie, 

prečo je tam kde je. 

           

 Keďže program jednania OZ sa vyčerpal, starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

zasadnutie OZ. 

 

Vo Vyšnom Kazimíri dňa 2.10.2020 

 

 Zapísala: Mgr. Katarína Baranová                        ......................................... 

 

 

Zápisnicu overili:  

 

Slavomír Gajdoš                                                       ..........................................  

 

Ján Hričák                                                                 .......................................... 

 

 

 

 

 

                                                                                      Bc. Michal Duda 

                                                                                         starosta obce        

 
 


